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Wave functions of visual systems

Richard Oldani a)

2203 Clymer Sherman Rd., Clymer, New York 14724, USA

Hyperacute vision experiments demonstrate conclusively that vision initiates in the retina in the form of a wave. When the idea of wave signaling is applied to human vision, considerable evidence is cited to show that physical continuity of the image is maintained until it arrives in the cortex as a standing wave. These findings, together with well-known properties of the nervous system, allow the life form to be treated as an ordinary material system approximated by the time-dependent Schrödinger equation, with solutions given by superpositions of standing waves. Supporting evidence is provided by characteristics of standing waves calculated from the de Broglie wave relation, which are evident throughout the nervous system. Since life form processes can be approximated by a wave function, the question is posed whether the statistics of evolution are classical or quantum mechanical in origin.

Les expériences de vision hyperaigüe démontrent de façon conclusive que la vision est initiée dans la rétine sous la forme d'une onde. Lorsque le concept de transmission d'onde est appliqué à la vision humaine, de nombreuses preuves démontrent que la continuité physique de l'image est maintenue jusqu'à son arrivée dans le cortex sous la forme d'une onde stationnaire. L'ensemble de ces découvertes, ainsi que les propriétés bien connues du système nerveux permettent à une forme de vie d'être traitée comme un système matériel ordinaire approché par l'équation d'onde, dépendante du temps, de Schrödinger, dont les solutions sont fournies par la superposition d'ondes stationnaires. Des preuves de soutien sont fournis par les caractéristiques des ondes stationnaires calculées à partir de la relation d'onde de De Broglie, qui sont évidentes au sein du système nerveux. Puisque les processus associés aux formes de vie peuvent être approchés par une fonction d'onde, la question est posée afin de savoir si les mécanismes de l'évolution sont issus de la mécanique classique ou de la mécanique quantique.
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